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Vragen van de leden Polderman en
Van Leeuwen (beiden SP) aan de
ministers van Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit en van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer over het
bouwen in de EHS. (Ingezonden
14 december 2009)

1
Acht u verdere verstening van de
Ecologische Hoofdstructuur (EHS)
wenselijk?1 Zo nee, waarom niet? Zo
ja, kunt u dat toelichten?

2
Kunt u uiteenzetten op welke wijze
het totaalplaatje van het
woningbouwproject op landgoed «De
Klokkenberg», onder andere de bouw
van meerdere flats in een prachtige
grensoverschrijdende Ecologische
Hoofdstructuur, bijdraagt aan de
doelen van Mooi Nederland,
ruimtelijke kwaliteit en identiteit van
stad en land? Op basis waarvan is de
200.000 euro bijdrage uit Mooi
Nederland aan het project
gebaseerd?

3
Is bij beoordeling van de
bouwplannen rekening gehouden
met de extra verkeersbewegingen die
het nieuw te vormen «dorpje van 600
woningen»2 genereert? Hoe is de
ontsluitende infrastructuur daarop
berekend?

4
Acht u de verstening door
ontwikkeling van een dorp van 600
woningen in de grensoverschrijdende
Ecologische Hoofdstructuur een
voorbeeld voor de rest van
Nederland? Zo ja, op basis waarvan?
Zo nee, bent u bereid de verdere
verrommeling, verstening en
verstoring op landgoed «De
Klokkenberg» te stuiten? Zo nee,
waarom niet?

5
Bent u bereid de projectplannen te
bevriezen totdat zekerheid is over de
toekenning van de status
Rijksmonument en, indien «De
Klokkenberg» die status krijgt, de
Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed
(RACM) de nieuwbouwplannen te
laten beoordelen?

1 BN De Stem, 10 december 2009:
«Klokkenberg als voorbeeld»
2 Ministerie van VROM, «Genomineerde
projecten Mooi Nederland Prijs»
http://www.vrom.nl/Docs/ruimte/
GenomineerdenMooiNLPrijs.pdf

Mededeling

Mededeling van minister Cramer
(Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer)
(ontvangen 12 januari 2010)

Op 14 december 2009 zijn
Kamervragen ontvangen van de
leden Polderman en Van Leeuwen
over bouwen in de EHS.

Tot mijn spijt moet ik u mededelen
dat deze vragen niet binnen de
daarvoor gestelde termijn
beantwoord kunnen worden.
Vertraging is ontstaan in de
interdepartementale afstemming
door het kerstreces.
Ik zal u zo spoedig mogelijk de
antwoorden op de Kamervragen
doen toekomen.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
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